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Protokoll 
 

Protokoll: Brukerutvalg STHF Dato: 13. juni 2024 

Møteleder: Ingrid Risland Tid: 1000 – 1300 

Referent: Anne Borge Kallevig Sted: Konferansesenteret, 
møterom Ulefoss 

Deltakere: 
 
 
 
 

Sykehuset Telemarks brukerutvalg 
Renate Stemstrøm, A-larm – til lunsj (kl 11.30) 
Ansgar Berg, klinikksjef BUK  
Linda Charlotte Grunnreis, Pasient og brukerombudet i Telemark, kontor Skien 
Geir Olav Ryntveit, økonomidirektør - vedr sak 26-2024 
Kjersti Holmer, IKT-rådgiver – vedr sak 27-2024 
Torhild Fredheim, klinikksjef KIR – vedr sak 29-2024 
Janicke Stordalen, rådgiver virksomhetsutvikling – vedr sak 29-2024 
Roy Smelien, rådgiver virksomhetsutvikling – vedr sak 29-2024 
Annette Fure, utviklingsdirektør – vedr sak 30-2024 
Agnete Dalevoll, rådgiver virksomhetsutvikling – vedr sak 30-2024 
Anne Borge Kallevig, administrasjonskonsulent, referent 
 

Fravær: Einar Sørlie, FFO Telemark / HLF (Hørselshemmedes Landsforbund) 
Rita Slåbakk, FFO Telemark/HLF (Hørselshemmedes Landsforbund) 
Cecilie Gill Kongsgård (ny regional brukerrepresentant) 
Tom Helge Rønning, administrerende direktør 
 

  

Saksnr. Sak 

00-2024 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget godkjenner innkalling og saksliste. 
 

25-2024 Godkjenning av protokoll fra 25. april 2024 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget godkjenner protokoll fra brukerutvalgsmøte 25. april 2024. 
 

26-2024 
 

Virksomhetsrapport per 1. tertial 2024 
 
Oppsummering april – aktivitet og tilgjengelighet  
 

• Høy poliklinisk aktivitet – alle tjenesteområder over budsjett 
• Samlet ISF-aktivitet somatikk på budsjett i april, -2% hiå. 
• Belegg i somatikken (102%) øker fra mars, med betydelige variasjoner 

(65-118%) 
• Ventelister/-tider er fortsatt høye, men avtar i alle områder unntatt BUP 
• Passert planlagt tid reduseres (18,0%) 
• Fristbrudd påstartet reduseres betydelig, men er fortsatt på høyt nivå 

(8%). 
• Økt antall og andel korridorpasienter (3,0%). 



        
 

2 
 

Saksnr. Sak 
  

• Nedgang i USK-døgn fortsetter. Hittil i 2024 er nivået 21% lavere enn 2023. 
• Pakkeforløp kreft viser noe dårligere resultater enn tidligere år: 69% hiå, 

66% april isolert. 
 
Økonomisk resultat i april (+0,1 mnok) er lavere enn budsjett, men bedre enn 
foregående måneder 
 

• Økonomisk resultat  for april: 
– april = +0,1 mnok (vs budsjett +2,9 mnok) 
– Hittil i år = -6,4 mnok (vs budsjett +11,7 mnok) 
– Årsaker til avvik i april: 
– Høy aktivitet og tilhørende inntekter (ISF og poliklinikk) 
– Høye varekostnader 
– Høyt belegg på somatiske sengeposter  
– Høyt sykefravær og tilhørende kostnader til variabel lønn 

 

Vedtak: 
Brukerutvalget tar virksomhetsrapport per 1.tertial 2024 til orientering. 
 
 
Oppsummering mai – aktivitet og tilgjengelighet 
 

• Poliklinisk aktivitet under budsjett men øker sammenliknet med tidligere i året 
• Samlet ISF-aktivitet somatikk under budsjett i mai, -2% hiå. 
• Belegg i somatikken (94%) er betydelig lavere enn april. Fortsatt store 

variasjoner (57-112%) 
• Ventelister/-tider er fortsatt høye - avtar i somatikk og om lag uendret i PHV 
• Passert planlagt tid øker (19,4%) 
• Fristbrudd påstartet reduseres videre, men er fortsatt på høyt nivå (7%). 
• Antall og andel korridorpasienter går ned (2,4%).  
• USK-døgn er 24% lavere enn i 2023, men nedgang har snudd.  
• Pakkeforløp kreft ikke oppdatert pt. 

 
 

27-2024 Presentasjon digital samhandling 
 
IKT-rådgiver Kjersti Holmer presenterte «Digitale innbyggertjenester Helsenorge.» 
Holmer sitter i det regionale Nettverket. 
Brukerutvalget utfordres til å komme med innspill om innhold og utforming. 
DIT Veikart 2023-2027 sendes brukerutvalget. 
Holmer inviteres til nytt møte høsten -24 for oppdateringer. 
 

28-2024 Pasient- og brukerombudets orienteringer 
• Betydelig økning på rettighets saker 
• Bekymret for økningen av fristbrudd 

Flere har meldt at man får time innen avtalt time, men at time 2 utsettes eller 
settes langt fram. Det virker som man prøver å unngå fristbrudd. 



        
 

3 
 

Saksnr. Sak 
Det ble stilt spørsmål om hvordan praksisen på STHF er, og har sykehuset 
styringsdata som viser noe om dette ? 

• Psykiatri – flere rettighetsklager på avslag 
Får beskjed om at de skal følges opp av kommunen, men kommunen sier de må 
behandles i spesialisthelsetjenesten. 
Vanskelig å finne ut hvor de kan få hjelp 

• Psykiatri – mer over til gruppeterapi 
Vanskelig for pasienter som ikke har norsk som morsmål – hvordan skal det 
håndteres ? 
 

29-2024 Prosjket bærekraftig ortopedisk drift 

Klinikksjef KIR Torhild Fredheim, rådgiver virksomhetsutvikling Janicke Stordalen og Roy 
Smelien presenterte prosjektet. 

• Bakgrunn 
• Mulige driftsmodeller 
• Organiserting 
• Status og faktagrunnlag 

Det skal tas beslutning om en evt videre forankring og implementering i september – 
24. 

 

30-2024 USS 
Christian Brødreskift, prosjektleder USS, gjennomgikk ROS analysen i forbindelse med 
utbygging av akuttmottaket. 
 

1300-1400 
 

Brukerutvalgets eget møte 

 Neste møte i brukerutvalget er 29. august 2024 

 
Presentasjoner avholdt i møtet sendes i egen mail i etterkant av møtet. 
Møtet ble avsluttet kl.  13.10 
 
 
Skien, 13. juni 2024 
Anne Borge Kallevig 
referent 


